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Hello 
Plural nouns (többesszámú főnevek, nem 
rendhagyók) 
• A nem rendhagyó főnevek többes számát “s” 

hozzáadásával képezzük. 

– határozatlan névelő
• “ ” névelőt használunk, amikor mássalhangzóval 

kezdődik a következő szó. (s, t, x. . . ).

• “ ” névelőt használunk, amikor a következő szó 
magánhangzóval kezdődik. (a, e, i, o, u).

– mutató névmás
• : mutató névmás, hozzánk közel eső tárgyra vagy 

személyre mutatva használjuk. 
This is a book. Ez egy könyv.

• : mutató névmás, hozzánk távolabb eső tárgyra vagy 
személyre mutatva használjuk. 
That girl over there is Maria. Az a lány Maria.

Felszólító mód
• Felszólító módot az ige szótári alakjával képezzük, 

minden vál tatás nélkül. A tiltást a don’t tiltó szó vezeti 

! Don’t speak!
Olvasd el a szöveget! Ne beszélj!

• Felszólító módot használunk akkor is, ha megkérünk
valakit valamire. A please szó udvariasabbá teszi a kérést. 
Open your books, please. Kérlek, nyissátok ki a 
könyveiteket.

Module 1 

Személyes névmások Birtokos személyjel

• A birtokos személyjelet főnevek előtt használjuk, névelő 
nélkül. 
What’s 

’m Mexican.
Mexikói vagyok. 

A létige (be)

KIJELENTŐ MÓD TAGADÁS
Rövid alak Rövid alak

He’s

It’s

He isn’t

It isn’t
We’re

They’re

We aren’t

They aren’t

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ

No, I’m not.
No, you aren’t.
No, he isn’t.
No, she isn’t.
No, it isn’t.
No, we aren’t.
No, you aren’t.
No, they aren’t.

Beszédben és nem hivatalos környezetben a rövidített 

Kérdőszavak

• 
Who’s 
Ki az? A barátom, Kim.

• 
What’s your favourite sport? Basketball.
Mi a kedvenc sportod? A kosárlabda.

• Where? Hol? Honnan? Hová?
Where are you from? I’m from Madrid.
Honnan származol? Madridból.

• 

Hogy vagy? Jól köszönöm.
• How old? Hány éves? Mennyi idős?

How old are you? I’m thirteen years old.
Hány éves vagy? Tizenhárom éves vagyok.

Module 2 

Birtoklás Whose...? Kié…?

• A “ ” kérdőszóval birtoklásra kérdezhetünk. 
book is this? It’s my book. Kié ez a könyv? Ez az én 

könyvem.
• birtoklás kifejezésére használjuk. , 

’s book. Ez Tom könyve.
• a főnév végén egy ‘s hozzáadásával
• Ha a főnév többes számban van, csak a ‘ t tesszük ki.

’s Ez a testvérem ceruzája.
s’ A szüleim autója fehér.

személyjelek
Személyes névmások személyjelek

Grammar Reference
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• személyjeleket főnevek előtt használjuk, 
névelő nélkül.

Ez az én barátom. A 

A “have got” ige

KIJELENTŐ MÓD
Rövid alak

TAGADÁS
Rövid alak

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ

No, I haven’t.
No, you haven’t.
No, he hasn’t.
No, she hasn’t.
No, it hasn’t.
No, we haven’t.
No, you haven’t.
No, they haven’t.

A “ ” igét használjuk:
• birtoklás kifejezésére. I’ve got a car. autóm.
• emberek, állatok jellemzésére. 

Marynek világos haja van.

– mutató névmások

• Emberekre, állatokra, tárgyakra mutathatunk velük 
közelre.
These are my books. Ezek a könyveim.

• Emberekre, állatokra, tárgyakra mutathatunk velük 
távolabbra.

. Azok a fiúk ott a 
barátaim. 

Többes szám

Nem rendhagyó 
főnevek
• A legtöbb főnév 
végződést kap
• A 
betűkre végződő főnevek  
es végződést kapnak
• Mássalhangzó + y
végződő főnevek 
helyesírása: “y” lemarad, 
helyette: “ies”
• f betűre végződő főnevek 
ves végződést kapnak

Rendhagyó főnevek

• Mellékneveket nem teszünk többesszámba.
car. These are red cars. Ez egy piros autó. 

Ezek piros autók.

Module 3 

Simple (egyszerű jelen igeidő)

KIJELENTŐ MÓD TAGADÁS
Rövid alak

I don’t eat
You don’t eat
He doesn’t eat
She doesn’t eat
It doesn’t eat
We don’t eat
You don’t eat
They don’t eat

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ

No, I don’t.
No, you don’t.
No, he doesn’t.
No, she doesn’t.
No, it doesn’t.
No, we don’t.
No, you don’t.
No, they don’t.
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doesn’t után az ige már nem kap “s” ragot.

Egyes szám harmadik személyű igealak
a legtöbb ige “s” ragot 

a követezőkre végződő 
igék “es” ragot kapnak: 

Mássalhangzó + y
végződő igék helyesírása: 
“y” lemarad, helyette: 
“ies”

  

  

  

• ismétlődő, szokásos cselekvések kifejezésére használjuk.
t nézek.

She studies at the weekend. Hétvégén tanulni szokott.

• főnév
I love my family. Szeretem a családom. 
Pablo hates basketball. Pablo utálja a kosárlabdát.

• “ ing”
Maria loves swimming. Maria szereti az úszást. 
I hate doing my homework. Utálom a házi feladat írását.

Gyakoriságot kifejező határozók

néha általában

Helyük a mondatban:
• közvetlenül az ige előtt

• a létige után

Elöljárószavak idő kifejezésére (at / in / on)

six o’clock / half past two, etc.

 

Module 4 
Elöljárószavak hely kifejezésére

A könyv a táskában van.

A könyv az asztalon van.

A ceruza a könyv mellett van.

A ceruza a könyv és a táska között van.

Az asztal a kanapé előtt van.

kanapé mögött van.

KIJELENTŐ MÓD TAGADÁS
Rövid Rövid 

szám
There’s

isn’t
Többes 
szám aren’t

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ

No, there isn’t.
No, there aren’t.

• 
There’s a chair behind the sofa. A kanapé mögött van egy 
szék.

Van fotel a szobában?
• több dologra utal.

Öt könyv van az 

Van két fotel a 
szobában?

Névelők
• A határozatlan névelőket (a/an) egyes számú főnevek 

előtt használjuk, mikor első alkalommal említjük őket, és 
nem egy bizonyos főnévre utalunk. Az „a” után 
mássalhangzóval kezdődő főnév jön, míg az „an” után 
magánhangzó következik. 

the room. Van egy lámpa a szobában.
There isn’t an armchair in the room. Nincs egy fotel sem a 
szobában.

• A határozott névelőt ( ) egyes és többes számú 
főnevek előtt is használhatjuk, amikor egy bizonyos 

father’s. A fekete autó apukámé.

Let’s...
• Javaslatot tehetünk a Let’s szócskával: 

Let’s play basketball. Let’s go out tonight.
Kosarazzunk! Menjünk el ma este valahova!

A “can” segédige

KIJELENTŐ MÓD TAGADÁS
Rövid alak

I can’t dance
You can’t dance
He can’t dance
She can’t dance
It can’t dance
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We can’t dance
You can’t dance
They can’t dance

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ

No, I can’t.
No, you can’t.
No, he can’t.
No, she can’t.
No, it can’t.
No, we can’t.
No, you can’t.
No, they can’t.

• A “ ” segédigével képességet fejezünk ki:
Ő tud úszni.

• engedélyt is kérhetünk vele

• engedélyt adhatunk, vagy visszavonhatunk:
/ No, you can’t.

• Kérhetünk is (általánosságban)
Kaphatok egy pohár narancslevet

egy segédige, nem ragozható, és a tagadása a not 
szóval történik. 

Module 5 
Megszámlálható és megszámlálhatatlan főnevek
• A megszámlálható főneveknek van egyes és többes 

számú alakja is. Határozatlan névelő és szám is 
használható előttük.

• A megszámlálhatatlan főneveknek csak egyes számú 
alakjuk van, nem lehet őket többes számba tenni. Nem 
használhatunk előttük határozatlan névelőt, vagy 
számot.

–
• Megszámlálható főnevek előtt nem használunk 

számnevet vagy névelőt, hanem a some/any szavakat.

No, but there’s some coffee. Nincs, de van egy kis kávé.

• Kínálásnál használhatjuk a kifejezést.
Would you like some coffee? Kérsz egy kis kávét?

• Ha udvariasan kérni szeretnénk valamit, akkor a 
I’d like kifejezéseket használjuk. 

I’d like some coffee, please. Kérek egy kis kávét.

• A “ ” használható megszámlálhatatlan és 
megszámlálható főnevek előtt egyaránt, kijelentő 
mondatokban, illetve kínálás esetnél.

Van pár répa a 
hűtőben.

Would you like some orange juice? Kérsz egy kis 

• Az “ ” megszámlálhatatlan főnevek előtt és többes 
számú megszámlálható főnevek előtt állhat tagadó és 
kérdő mondatokban.
Is there any milk in the fridge? Van tej a hűtőben?
There aren’t any apples in the fridge. Nincs alma a 
hűtőben.

• A “ ” kérdőszót megszámlálhatatlan főnevek 
előtt használjuk, mennyiségre kérdezve. 
How much water is in the bottle? Mennyi víz van az 
üvegben?

• A “ ” kérdőszó megszámlálható főnevekre utal, 
és darabszámra kérdezünk vele.  

the classroom? Hány 
diák van a teremben?

Személyes névmások, tárgyeset

TÁRGYESET

TÁRGYESET

• A tárgyesetet a mondatban az igék tárgyaként 
használjuk. Helyük a mondatban az ige után van.

John ott van. Látom (őt). 

Module 6 
A folyamatos jelen igeidő

KIJELENTŐ MÓD
Rövid alak

I’m playing
You’re playing
He’s playing
She’s playing
It’s playing
We’re playing
You’re playing
They’re playing

TAGADÁS
Rövid alak

I’m not playing
You aren’t playing
He isn’t playing
She isn’t playing
It isn’t playing
We aren’t playing
You aren’t playing
They aren’t playing
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KÉRDŐ ALAK

RÖVID VÁLASZ

No, I’m 
No, you aren’t.
No, he isn’t.
No, she isn’t.
No, it isn’t.
No, we aren’t.
No, you aren’t.
No, they aren’t.

• igeidőt a beszéd pillanatában éppen 
folyamatban levő cselekvések kifejezésére használjuk.
What is Kelly doing now? Mit csinál most Kelly?
She's talking on the phone. Telefonál.

Helyesírási szabályok
a legtöbb ige változatlan marad 

ing előtt
e betűre végződik az ige, 

akkor az lemarad, és így követi az 

az egy szótagú szavak esetében, 
ha egy magánhangzó+egy
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik. 
két vagy több szótagú szavak 
esetében, ha hangsúlyos 
magánhangzó+egy 
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik. 
egy magánhangzó+”l” betűre 
végződő szavak esetén az “l” 
megkettőződik.

ie végződésű szavak vége 
betűre változik

A folyamatos és egyszerű jelen igeidő
• igeidőt a beszéd pillanatában éppen 

történő cselekvések kifejezésére használjuk. 
John is watching TV now. John épp tévét néz.

Zongorázik.
• egyszerű jelen igeidőt szokásos, ismétlődő 

cselekvések és állapotok kifejezésére használjuk.
John watches TV at the weekend. John hétvégén tévét 
szokott nézni.
He plays the piano every day. Minden nap zongorázik. 

Időhatározók
Egyszerű jelen
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